
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Per Møller Jensen bød velkommen til mødet. 

 

1. Analyse klubhuse og spejderhytter 
 
Morten Erfurth gennemgik analysen. 
Der lægges op til, at alle investeringer med tilbagebetalingstid på op til 7 år 
gennemføres snarest muligt. Viborg Idrætsråd anmoder om, at investerin-
ger om muligt fremrykkes til 2015 (75.000 kr.) 
 
Sagen behandles i Kultur- og Fritidsudvalget den 28. maj 2015 

 

 
2. Analyse baner og lysanlæg 

 
Morten Erfurth gennemgik analysen. 
Analysen er gennemført efter de samme principper, som har været 
gældende for tidligere analyser. Principper m.v. blev drøftet, herunder de 
opstillede kriterier vedr. kunstgræsbaner. 
 
Det aftaltes, at analysen indgår i den kommende budgetlægning 2016-
2019. 
 
 

3. Analyse haller – statusorientering 
 
Morten Erfurth orienterede. Analysen afleveres til Viborg Kommune den 
19. maj 2015. Metoden for analysen vil kunne anvendes i forbindelse med 
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behovsanalyser i andre haller og i forbindelse med andre halprojekter.  
 
Analysen medtages til Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 28. maj 2015. 
 
 

4. Bjerringbro Cross Klub 
 
Preben Jensen orienterede om status i sagen vedr. etablering af anlæg til 
Bjerringbro Crossklub i Fårup ved Rødkærsbro. 
 
Det aftaltes, at Viborg Idrætsråd arbejder videre med sagen, og at der 
gives tilbagemelding til Viborg Kommune medio juni 2015. 
 
 

5. Meddelelser og gensidig orientering 
Preben Jensen: Problemstilling vedr. pensionsordning for ansatte ved 
Viborg Idrætsråd. Udgiften er ca. 180.000 kr. pr. år.  
 
Aftalt, at punktet drøftes i den kommende budgetlægning 2016-2019. 


